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Interpellation till Kultur-och folkhälsonämndens ordförande  

Barnutredningar 

 

I en artikel som nyligen publicerades i Hallandsposten, kunde vi läsa att kommunen 

lex-Sarah anmäler sig själv för att barnutredningar tagit för lång tid. Detta på grund 

av för hög arbetsbelastning och sjukskrivningar, 15 utredningar har tagit längre tid 

än maxgränsen på 4 månader. Kommunen menar att detta innebär risk för 

individens liv och hälsa, det vill säga barn som då far illa på grund av kommunens 

brister. Undertecknad ser dock inte enbart en risk för att barn riskerar att fara illa i 

hemmet på grund av att kommunen underlåtit att göra utredningar inom tidsfristen 

och det grundligt, utan även risker för att barn omhändertagits på felaktiga grunder 

om arbetsbelastningen är för hög på förvaltningen. En lex-Sarah anmälan leder 

dock sällan eller aldrig till att någon ställs tillsvars för de brister som uppkommit. 
 

Med anledning av ovanstående: 

- Vilken uppföljning gör Hylte Kommun på de barnutredningar som tagit för 

lång tid? 

- När bedöms den nya rutinen för hur individärenden följs upp vara klar? 

- Bedömer nämndens ordförande tillsammans med fövaltningen att det kan 

behövas en översyn av arbetet på fövaltningen för att säkerställa kvalitén på 

de utredningar som görs? 
 

Sverigedemokraterna Hylte genom: 
 

         


